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Knelpunt Groote Molenbeek/Rieterdijk
Al jaren hebben ondernemers in dit gebied last van te hoge 
waterstanden. In 2015 is een traject gestart om te komen 
tot een duurzame oplossing.

Bestemmingsplan buitengebied Horst aan 
de Maas
De bedoeling is dat in 2016 een nieuw 
bestemmingsplan buitengebied Horst aan de 
Maas komt. In 2015 zijn de voorbereidingen 
gestart. De LLTB heeft haar inbreng geleverd en 
gestuurd op de discussies over vrijkomende 
agrarische bebouwing en teeltondersteunende 
voorzieningen.

Strategisch akkoord arbeid en werkgelegenheid
In het strategisch akkoord hebben gemeenten en ondernemersvereni-
gingen uitgesproken zich hard te maken voor werving en behoud van 
werknemers in regio Venlo en inzet om mensen met een afstand tot 
de arbeidsmarkt meer werkzaam te krijgen in hun sectoren.
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‘WE BRENGEN DE ONDERNEMER DICHTER BIJ DE LOKALE OVERHEID’

‘In 2015 zijn we er in onze afdeling steeds sterker van overtuigd geraakt dat we leden 
nog meer moeten betrekken bij de uitdagingen waar we voor staan. Je kunt alles wel 
als bestuur willen oplossen, maar wie heeft er nou meer verstand van verschillende 
knelpunten, bestuurders of ondernemers die er daadwerkelijk mee te maken 
hebben? Precies, die laatsten.
Een mooi voorbeeld daarvan was het knelpunt bij de Groote Molenbeek en de 
Rieterdijk. Daar zijn we in samenwerking met enkele leden een traject gestart dat dit 
jaar leidt tot een duurzame oplossing. 

Het is niet zo dat we als bestuur leden willen opzadelen met langlopende projecten, maar in projecten met een duidelijke kop 
en staart zorgen ze voor een grote meerwaarde. Bovendien snijdt het mes aan twee kanten. We ontlasten niet alleen het 
afdelingsbestuur, maar brengen de ondernemer ook dichter bij de lokale overheid. Zo leren ze elkaar kennen en dat is alleen 
maar bevorderlijk voor de volgende keer dat je met elkaar om de tafel zit.

Een ander voorbeeld van het nieuwe werken is afdelingsoverstijgende samenwerking. Er zijn legio onderwerpen, waarbij we als 
LLTB-afdelingen samen kunnen optrekken. Neem de asbestsanering. Dat proberen we samen met LLTB-afdeling Venray te laten 
landen in de regio. We hebben in elk geval al een pilotproject naar Venray en Horst aan de Maas gehaald.

Boerderijeducatie is ook zo’n voorbeeld. Het heeft geen zin om zoiets alleen te doen, want dan doe je uiteindelijk dingen 
dubbel. Boerderijeducatie is niet iets dat slechts één afdeling aangaat, dus daar zijn de noordelijke afdelingen samen mee bezig. 
Daarbij proberen we ook aan te haken bij provinciale en landelijke initiatieven. Dit jaar gaan we bekijken hoe we op een 
budgetgunstige manier de benodigde certificaten kunnen bemachtigen. Ook met het oog op kosten, is het vaak verstandig 
partijen te zoeken om mee samen te werken.’
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